
             SLOVENSKÁ  JAZDECKÁ FEDERÁCIA ,UL.JUNÁCKA 6 , 832 80  B R A T I S L A V A 

                                                                                                          v Bratislave dňa 23.5.2017 

 

 

                                                                                                             Mgr. Milan L e c h n i c k ý 

                                                                                                             Vajnorská  98/C                                      

                                                                                                              831 04    Bratislava                                 

 

Vec: Podnet zo dňa 26.4.2017- č.1141- p. LECHNICKÝ 

 

 

       Vážený pán L e c h n i c k ý, kontrolná komisia dostala zo sekretariátu S J F Váš podnet na 

prešetrenie podozrenia z porušovania STANOV SJF, pravidiel hospodárenia  a neoprávneného  

vynakladania finančných prostriedkov SJF vrátane dotačného príspevku  MŠVV a Š  SR za rok 2016 

Skokovou komisiou a P-SJF. 

 ZISTENÉ BOLO : 

Skoková komisia  SJF na svojom zasadnutí 29.10.2016 v Bratislave, prijala rozhodnutie o udelení 

finančných odmien z kapitoly 15. Podpora talentovanej mládeže, podkapitoly 15.1. Podpora  

športovo talentovanej mládeže schváleného rozpočtu SJF na rok 2016. NÁVRH komisie podlieha  

schváleniu P-SJF.  

Skoková komisia  n e m á  vypracované kritéria na odmeňovanie úspešných jazdcov a nemá ani 

vypracovaný skokový rebríček ,podľa ktorého by sa dalo presne určiť aká odmena  ktorému jazdcovi 

patrí alebo nepatrí . Žiaľ vzhľadom k tomu, že športové komisie boli iba poradnými orgánmi  a nie ako 

im zo zákona  o ŠPORTE prináleží- o d b o  r n é, tak jednotlivé návrhy ktoré komisie predkladali na 

vyplatenie finančných prostriedkov jazdcom, P-SJF upravovalo, neviem podľa akého kľúča ,keď žiadny 

nebol. Aby skutočne nedochádzalo k takýmto rozhodnutiam je potrebné mať už na začiatku športovej 

sezóny pravidlá, ktoré budú záväzné a nemenné počas celého roka.      

K tomuto podnetu môžem uviesť ešte toľko, že takéto úpravy boli aj u iných športových komisií, kde 

P-SJF znížilo navrhnuté odmeny jazdcom a nik nevie z akého dôvodu sa tak stalo. 

Vzhľadom k tomu, že účtovný rok v S J F je už uzatvorený a finančné prostriedky sú vyčerpané nie je 

možné už jazdcom za minulý rok nič vyplácať. Dúfam, že v tomto roku sa takéto situácie nebudú 

opakovať a každý jazdec dostane to čo si skutočne zaslúži. Váš podnet sa považuje za opodstatnený.    

 Zapísala:  Ing. Zuzana G á n o v s k á, predseda kontrolnej komisie – kontrolór  S J F  v. r.        


